
 VERENIGING DORPSRAAD MUIDERBERG 

 

 

NOTULEN 12 september2024 Openbare Ledenvergadering 

Locatie: De Rijver/Jaap Guntenaarzaal 

 

Aanwezige bestuursleden:  

Henk Donker (voorzitter), John Haug (secretaris), Leo Dooper (penningmeester) Michiel 

Koekkoek, Cees Petersen, Bert Hensbergen bestuursleden.  

 

Afwezige bestuursleden: 

Geen 

 

Notulist:  

Fred Kollen 

 

Aanwezig vanuit gemeente Gooise Meren; 

Hugo Bellaart (wijkwethouder) 
 

Afwezig met bericht vanuit gemeente Gooise Meren; 

Corrie Wiegmans (wijkadviseur) 

 

Afwezige leden met bericht:  
Lars Oostveen, Stefan de Maar, Jos den hengst, Henk van Amerongen, Henk van der 

Veen, Hannie van der Veen, Olga Troelstra, Rita Driessen, Johan Smit, Carla de la Rive Box, 

Vincent Schuurman, Nettie ter Beek-Schaapherder, Bea van Rossum. 

       

Aanwezige leden: 

Paul van Raaijen, Jayne Forrester, Roy Meenderink, Eric-Pieter Vlaanderen, Ab Heij, Joop 

Evers, Henny Timmerman, June Biallosterski, Hugo Landheer, Jan Stroband, Toine 

Mutsaers, Leon Imandt, Mette van der Hoek, Paul Dinant, Vera van Etten. 

 

Aanwezige niet-leden: 

Eric Stoeltie, Jesse van Tassel. 

 
1. Opening 

Voorzitter Henk Donker opent om 20.00 uur de vergadering. 

 
2. Notulen openbare bestuursvergadering van 16 mei 2024. 

Deze worden ongewijzigd vastgesteld. 
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3. Meldingen, ingekomen/uitgaande stukken  

a. De voorzitter introduceert Jayne Forrester als aspirant bestuurslid. Jayne stelt zich 

voor en zegt dat zij meer dan dertig jaar in Muiderberg woont. Ze heeft meerdere 

bestuurs- en directiefuncties vervuld en wil graag haar kennis en ervaring inzetten 

voor Muiderberg. 

 

b. De voorzitter zegt dat het in de laatste editie van de Dorpspraat opgenomen artikel 

over Warmtenet nogal wat vragen heeft opgeroepen over de verhouding tussen 

bestuur en redactie. Volgens Henk is de Dorpspraat een initiatief van de Dorpsraad 

die ook de kosten van de krant betaalt. Alle auteurs schrijven echter hun artikel op 

persoonlijke titel. De mededelingen van het bestuur worden in de krant apart in een 

kader weergegeven en zijn dus altijd als ‘bestuursmededelingen’ kenbaar. 

 

c. De voorzitter en secretaris hebben de voorlichtingsavond over de komst van een 

Asielzoekerscentrum bijgewoond voor het vergaren van informatie. De Dorpsraad 

heeft in deze geen standpunt. Op de gemeentelijke website staat nadere informatie.  

 

d. Secretaris John Haug deelt mee dat de in de vorige vergadering van de Dorpsraad 

besproken wijzigingen in de Statuten op 6 augustus 2024 door de notaris notarieel 

zijn verleden, waardoor die bepalingen van de Statuten op die datum in werking zijn 

getreden. Een aantal bepalingen in het Huishoudelijk Reglement zijn gewijzigd 

vanwege wijzigingen in de Statuten. 

 

e. Op 8 augustus 2024 is in het Kocherbos een door de gemeente aangelegde Jeu de 

Boulesbaan geopend. Dit op verzoek van de bewoners aldaar. 

 

f. Michiel Koekkoek merkt op dat Waternet de oevers van de Naardertrekvaart tussen 

Muiden en Naarden heeft versterkt en daarbij 94 wilgen op de dijk heeft weggehaald. 

Die wilgen komen op die plaats niet meer terug, maar er worden ter compensatie 

elders bomen geplaatst. Hiervan komen 28 zilverlindes en zomereiken op de Goog-

weg, de andere bomen komen bij de Maxis. De wilgen die nu aan de Googweg staan 

worden op een andere locatie geplaatst. Het geheel wordt in het eerste kwartaal van 

2025 afgerond. Paul Dinant merkt op dat per saldo het aantal bomen vermindert.  

 

g. Michiel wijst voorts op de nieuwe richtingbordjes die in Muiderberg zijn geplaatst ter 

vervanging van de huidige informatieborden. Tien kleine bordjes (voor voetgangers 

en fietsers) en bij de IJsselmeerweg, het Kocherbos en de Googweg brede oriëntatie-

borden voor eenieder die Muiderberg inrijdt. Hiermee gaat een lang gekoesterde 

wens van de Dorpsraad in vervulling.  

 
h. Cees Petersen vertelt over een bijeenkomst op 4 juli 2024 om bewoners te betrekken 

bij de nieuwbouw die wordt gerealiseerd op de locaties van de Oranje-Nassauschool 
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en de Vinkenbaanschool. De insteek is dat op die locaties sociale woningbouw komt 

en ook voor middeninkomens, wat van belang is voor de doorstroming. De inwoners 

konden aangeven op welke wijze zij willen participeren in dit project. Het bouw-

volume bedraagt maximaal 55 wooneenheden waarvan ongeveer 16–20 op de locatie 

Oranje Nassauschool en 30–35 op locatie Vinkenbaan. De bouw van de Meerstroom 

start in 2026, de oplevering is gepland in 2027. De projectleider is onze wijkwethou-

der Hugo Bellaart. Meer informatie is te vinden op de gemeentelijke website. 

 
i. Michiel Koekkoek doet verslag van de Zonneroute Gooi en Vechtstreek, een initiatief 

van Gooise Meren en Rijkswaterstaat dat zich richt op rijksgronden langs de A1, A6 

en het spoor. Het gaat daarbij om zogenaamde’ koppelkansen’, het combineren van 

zonnepanelen met andere objecten. Op een inspraakavond bepleitte het bestuur de 

combinatie van zonneschermen en geluidsschermen langs de snelwegen. Echter 

zonder succes, omdat op de A1 er een vrij uitzicht moet zijn en op de A6 niet omdat 

daar bomen zijn geplant. Een alternatief kan zijn overkapping met zonnepanelen op 

een openbare parkeerplaats. 

 
j. Mail van Sandra de Zeeuw over de slechte kwaliteit van de groenvoorziening in 

Muiderberg. Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat er met te groot en te grof materiaal 

wordt gemaaid. John Haug stelt voor om via een enquête het standpunt van de 

inwoners te onderzoeken en om met die uitslag vervolgens in gesprek te gaan met de 

gemeente. Thijn Westermann merkt op dat het een kwestie van bezuinigen is en dat 

wij van beeldkwaliteit B zijn afgeschaald naar beeldkwaliteit C. Bovendien moeten 

deze opdrachten worden aanbesteed en opdrachtnemers die voor beeldkwaliteit C 

moeten werken kiezen voor grotere apparatuur om winst te kunnen behalen. Eric 

Pieter Vlaanderen zegt dat er in de gemeenteraad een discussie gaande is of de 

gemeente niet beter hoveniers in dienst kan nemen. 

 
k. Het college van burgemeester en wethouders heeft voorgesteld om het uitreiken van 

de Muiderberger Vrijwilligersprijs voortaan tezamen met de prijzen voor de andere 

kernen te laten plaatsvinden. Wethouder Hugo Bellaart zegt dat het college niet 

gelukkig is met het gemeentehuis als locatie en een andere passende locatie in de 

gemeente zoekt. John Haug zegt dat er destijds goede redenen waren om de uitreiking 

in Muiderberg te laten plaatsvinden. Onder andere omdat januari een wintermaand is 

en het voor oudere inwoners dan gemakkelijker is om de uitreiking in Muiderberg bij 

te wonen. Vanuit de gemeente wordt aangeboden om bij een keuze voor een andere 

locatie in de gemeente voor vervoer te zorgen zodat eenieder uit Muiderberg de 

bijeenkomst kan bijwonen. 

 
4. Den Ouden 

De Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied heeft het bestuur medegedeeld dat er – 

na een door de Omgevingsdienst verloren rechtbankprocedure – aan Den Ouden een 

vergunning moet worden verleend. De Omgevingsdienst blijft Den Ouden volgen 
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tijdens de proeven die Den Ouden gaat doen om met een gewijzigde procesgang te 

onderzoeken of bij het verwerken van houtachtig materiaal tot humusaarde er sprake 

is van een lagere geuremissie. 

 

5. TenneT 

Bestuurslid Cees Petersen zegt dat er verschillende mogelijke tracés voor de hoog-

spanningsverbinding zijn en dat die worden meegenomen in de Integrale Effect 

Analyse en in de Milieu Effect Rapportage. Verzamelde inwoners hebben een tracé 

aangegeven dat voldoet aan de gestelde eisen waarbij één ding belangrijk is: het 

zoveel mogelijk volgen van de bestaande route. Dit is het rode tracé. 

 

 Uit een gehouden enquête blijkt dat dit tracé voor de meeste bewoners acceptabel is. 

Om draagvlak te verbreden is gekozen voor een samenwerking met de Stadsraad in 

Muiden, de kern Naarden, Staatsbosbeheer en de belangengroepen van Valkenveen 

en Naarderheem. Er is hierdoor nu een regionaal draagvlak. Het lijkt vrijwel zeker dat 

de Noordpolder buiten beschouwing wordt gelaten. 

De ambachtelijke portefeuillehouder inzake TenneT heeft het initiatief van de groep 

ingebracht in het overleg van de ’zuidelijke werkgroep van ambtenaren’ (zuidelijk is: 

ten zuiden van het Naardermeer) die ook met dit project bezig is. Die werkgroep 

moet weer overeenstemming bereiken met een noordelijke werkgroep. In het eerste 

kwartaal 2025 vindt er een voorkeurskeuze plaats van vijf door TenneT aangewezen 

corridors. Hiertegen kunnen bezwaarschriften worden ingediend. Uiteindelijk moet 

het leiden tot een advies aan de minister die het daadwerkelijke besluit neemt. In de 

Dorpspraat van november 2024 wordt nadere informatie gegeven. 

 

6. Rondvraag 

Geen vragen. 

 

7. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


